
Visoki  predstavnik  naredio
proširivanje  istrage
financijskoga poslovanja SDS-
a
Visoki predstavnik Paddy Ashdown uputio je danas pismo članu
Predsjedništva BiH Borislavu Paravcu i ministrici financija
Republike Srpske Svetlani Cenić, nastavljajući raniju prepisku
u svezi s kršenjem Odluke Visokog predstavnika donesene 30.
lipnja 2004. godine. Ovom odlukom blokirani su svi bankovni
računiSDS-a i naloženo da se sve financijske transakcije SDS-a
koje  premašuju  150  KM  obavljaju  posredstvom  odobrenog
jedinstvenog računa. Ove financijske restrikcije izrečene su
protiv  SDS-a  nakon  što  je  ustanovljeno  da  je  ova  stranka
povezana s mrežama koje pružaju potporu osobama optuženima za
ratne zločine.

Visoki predstavnik ponovo je naglasio da očekuje od gospodina
Paravca  punu  suradnju  s  gđom  Cenić,  koja  je  zadužena  za
nadgledanje istrage financijskih transakcija u uredu SDS-a u
Doboju.

U  pismu  upućenom  gospodinu  Paravcu  Visoki  predstavnik  je
tražio od člana Predsjedništva da “blagovremeno dostavi sve
tražene  informacije  kako  bi  se  istraga  mogla  okončati  do
dogovorenog roka, 3. listopada 2005. godine”.

U pismu upućenom ministrici financija RS Visoki predstavnik je
naredio proširivanje istrage kako bi se uključili i uredi SDS-
a  na  Palama  i  Sokocu.  Novim  istragama  bit  će  obuhvaćen
vremensko razdoblje od 1. srpnja 2004. do 22. rujna 2005.
godine. Detaljan izvještaj o financijskim transakcijama oba
navedena  ureda  SDS-a  mora  biti  dostavljen  OHR-u  do  14.
listopada 2005. godine.
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Visoki predstavnik mogao bi tražiti provođenje sličnih istraga
i u drugim uredima SDS-a, sve dok ne dobije jasne dokaze da
uredi SDS-a u potpunosti rade sukladno zakonu i na način koji
ne ostavlja mogućnost pružanja pomoći ratnim zločincima.

“S  obzirom  da  Porezna  uprava  RS  funkcionira  u  okviru
Ministarstva  financija  RS,  Vas  ću  smatrati  odgovornom  da
osigurate  da  ova  odluka  bude  provedena  u  potpunosti  i  do
navedenog  roka”,  zaključio  je  Visoki  predstavnik  u  pismu
ministrici Cenić.


